




## Production of handling grapples made in Italy

### Mappa

□

 Since 1992, Trevi Benne has embarked on a journey of growth and innovation, establishing itself as a benchmark in the field of earth-moving machine equipment. This journey, which began 25 years ago, has been marked by boldness, audacity, and innovation. We've never settled for less, always looking beyond, following our instincts, and aspiring to achieve something truly significant. Over these 25 years, our company has transformed from one man's passion into an international Group. This transformation has been made possible through our vision, determination, and courage. We've always had a dream: to become a leader in our industry. And we can proudly say we have achieved it. Trevi Benne manufactures and markets a wide range of technologies and equipment for earth-moving machines, divided into three main product lines: demolition, handling and recycling equipment, digging and loading buckets, quick couplers and special applications for excavators and loaders, and a line dedicated to the forestry sector. Our demolition, handling, and recycling equipment include crushers, clamps, multi kits, iron shears, screening buckets, and crusher buckets for the selection and recovery of aggregates. These products are designed with the utmost attention to detail and made from high-quality materials, ensuring unmatched performance and significant durability. In our catalog, you'll also find digging and loading buckets, quick couplers, and special applications for excavators and loaders. These products are designed to withstand heavy-duty tasks, such as in quarries and mines, and can be used for excavators up to 500 t. Furthermore, we offer custom-profile buckets, increased thicknesses, and wear-resistant materials. For the forestry sector, we've developed a product line specifically for cutting and reducing the volume of logs, trees, and road and forest maintenance. These products are essential for those in the forestry sector requiring reliable and high-quality equipment. Trevi Benne is present in over 50 countries worldwide, thanks to a network of professional dealers. Our company is TÜV certified for quality and is an active sponsor of major National and European Demolition Associations. We strive daily to provide bespoke products, tailored to our customers' specific needs. These 25 years of history have been marked by passion and dedication to our work. We've faced challenges, achieved successes, and always aimed for innovation, dynamism, and flexibility. We've invested in research and development, continuously refining our technologies and products. Over these 25 years, we've become leaders in Italy, Europe, and globally. Trevi Benne S.p.A. is geared up to tackle the next 25 years with the same passion and determination. We will continue to innovate, improve, and grow, offering our clients even more efficient and high-quality products. For inquiries or requests, please don't hesitate to contact us. Join us at Noventa Vicentina, at Via Bergoncino, 18. Or you can reach out to us at +39 0444 760773, fax us at +39 0444 861182, or email us at info@trevenne.it. We'll be happy to answer all your questions and assist you in finding the solution best suited to your needs. Trevi Benne S.p.A.: 25 years of passion, dedication, and innovation. And the story continues... I TALIANO: Dal 1992, Trevi Benne ha iniziato un percorso di crescita e innovazione che ha portato l'azienda a essere un punto di riferimento nel settore delle attrezzature per macchine movimento terra. Questo cammino, iniziato 25 anni fa, è stato caratterizzato da audacia, sfacciataggine e innovazione. Non ci siamo mai accontentati, abbiamo sempre guardato oltre, seguendo il nostro istinto e aspirando a realizzare qualcosa di veramente grande. Nel corso di questi 25 anni, la nostra azienda è passata dalla passione di un uomo alla realtà di un Gruppo internazionale. Questa trasformazione è stata possibile grazie alla nostra visione, alla nostra determinazione e al nostro coraggio. Abbiamo sempre avuto un sogno: quello di diventare un leader nel nostro settore. E possiamo dire con orgoglio che lo abbiamo realizzato. ?

### Descrizione

Production of handling grapples made in Italy by Trevi Benne SPA. The production of handling grapples made in Italy is a field in which Trevi Benne SPA excels, offering innovative and high-quality solutions. Located in the province of Vicenza, this company is a benchmark in the Italian landscape for the production of earth-moving equipment. Trevi Benne SPA stands out for its production of handling grapples made in Italy, designed and manufactured with top-tier materials and advanced technologies. The company boasts a team of highly qualified professionals who work with passion and dedication to ensure excellent and durable products. The handling grapples from Trevi Benne SPA are ideal for various sectors, from construction to demolition, as well as recycling and waste management. Thanks to their robustness and reliability, these tools can handle the most demanding tasks, always ensuring optimal performance. One of the strengths of Trevi Benne SPA's production of handling grapples made in Italy is the attention to detail and customization of products according to the specific needs of customers. Each handling grapple is designed to meet particular requirements, thus ensuring high operational efficiency. Furthermore, the company is committed to research and development to continually innovate its products. This commitment results in cutting-edge equipment that meets the latest safety and environmental sustainability standards. The production of handling grapples made in Italy by Trevi Benne SPA is not only synonymous with quality but also service. The company provides comprehensive support to customers, from purchase through to after-sales, ensuring ongoing assistance and availability. The province of Vicenza is the beating heart of Trevi Benne SPA's production of handling grapples made in Italy. Here, the company combines tradition and innovation to create products that represent the excellence of Made in Italy worldwide. If you are looking for reliable and high-quality production of handling grapples made in Italy, Trevi Benne SPA is the right choice. With a wide range of products and impeccable customer service, the company is ready to meet your every need with customized and cutting-edge solutions. ??

?????? Trevi Benne produce e commercializza una vasta gamma di tecnologie ed attrezzature per macchine movimento terra, suddivise in tre principali linee di prodotto: attrezzature da demolizione, movimentazione e riciclaggio, benne da scavo e carico, attacchi rapidi ed applicazioni speciali per escavatori e pale cariatrici, e una linea dedicata al settore forestale. Le nostre attrezzature da demolizione, movimentazione e riciclaggio includono frantumatori, pinze, multi kit, cesoie per ferro, benne vagliatrici e benne frantoio per la selezione e il recupero dell'inerte. Questi prodotti sono progettati con la massima attenzione al dettaglio e realizzati con materiali di alta qualità, per garantire prestazioni indiscusse e una notevole durata. Nel nostro catalogo troverete anche benne da scavo e carico, attacchi rapidi ed applicazioni speciali per escavatori e pale cariatrici. Questi prodotti sono progettati per resistere ad impieghi gravosi, come quelli in cava e miniera, e possono essere utilizzati per escavatori fino a 500 t. Inoltre, offriamo benne con profilo a richiesta, spesso maggiorati e materiali antiusura. Per il settore forestale, abbiamo sviluppato una linea di prodotti specifici per il taglio e la riduzione volumetrica di tronchi, alberi e la manutenzione stradale e boschiva. Questi prodotti sono essenziali per chi lavora nel settore forestale e necessita di attrezzature affidabili e di alta qualità. Trevi Benne è presente in oltre 50 paesi in tutto il mondo, grazie a una rete di concessionari professionali. La nostra azienda è certificata TÜV per la qualità ed è sponsor attivo delle maggiori Associazioni dei Demolitori Nazionali ed Europei. Ci impegniamo ogni giorno per fornire prodotti su misura, che rispondano alle esigenze specifiche dei nostri clienti. Questi 25 anni di storia sono stati segnati da passione e impegno per il nostro lavoro. Abbiamo affrontato sfide, raggiunto successi e sempre puntato all'innovazione, al dinamismo e alla flessibilità. Abbiamo investito in ricerca e sviluppo, perfezionando costantemente le nostre tecnologie e i nostri prodotti. In questi 25 anni, siamo diventati protagonisti in Italia, in Europa e nel mondo. Trevi Benne S.p.A. è pronta per affrontare i prossimi 25 anni con la stessa passione e determinazione. Continueremo a innovare, a migliorare e a crescere, per offrire ai nostri clienti prodotti sempre più performanti e di alta qualità. Per informazioni o richieste, non esitate a contattarci. Vi aspettiamo a Noventa Vicentina, in Via Bergoncino, 18. Oppure potete contattarci al numero +39 0444 760773, inviarci un fax al +39 0444 861182 o scriverci a [info@trevibenne.it](mailto:info@trevibenne.it). Saremo lieti di rispondere a tutte le vostre domande e di aiutarvi a trovare la soluzione più adatta alle vostre esigenze. Trevi Benne S.p.A.: 25 anni di passione, impegno e innovazione. E la storia continua... X TEDESCO: Seit 1992 hat Trevi Benne einen Wachstums- und Innovationskurs eingeschlagen, der das Unternehmen zu einem Referenzpunkt im Bereich der Ausrüstung für Baumaschinen gemacht hat. Dieser Weg, der vor 25 Jahren begann, war geprägt von Mut, Dreistigkeit und Innovation. Wir haben uns nie zufriedengegeben, haben immer weitergeschaut, unserem Instinkt gefolgt und darauf gehofft, etwas wirklich Großes zu schaffen. In diesen 25 Jahren hat sich unser Unternehmen von der Leidenschaft eines Mannes zur Realität einer internationalen Gruppe entwickelt. Diese Transformation war dank unserer Vision, unserer Entschlossenheit und unserem Mut möglich. Wir hatten immer einen Traum: Branchenführer zu werden. Und wir können stolz sagen, dass wir es geschafft haben. Trevi Benne produziert und vertreibt eine breite Palette von Technologien und Ausrüstungen für Baumaschinen, unterteilt in drei Hauptproduktlinien: Abbruchrüstungen, Materialumschlag und Recycling, Schaufeln zum Graben und Laden, Schnellwechsler und Spezialanwendungen für Bagger und Radlader sowie eine Linie speziell für den Forstbereich. Unsere Abbruch-, Materialumschlag- und Recyclinggeräte umfassen Brecher, Zangen, Multi-Kits, Eisenscheren, Siebschaufeln und Brecherschaufeln für die Auswahl und Rückgewinnung von Aggregaten. Diese Produkte sind mit größter Detailgenauigkeit entworfen und aus hochwertigen Materialien gefertigt, um unübertroffene Leistung und außergewöhnliche Langlebigkeit zu gewährleisten. In unserem Katalog finden Sie auch Schaufeln zum Graben und Laden, Schnellwechsler und Sonderanwendungen für Bagger und Radlader. Diese Produkte sind für den schweren Einsatz, wie in Steinbrüchen und Minen, konzipiert und können für Bagger bis zu 500 t verwendet werden. Darüber hinaus bieten wir Schaufeln mit kundenspezifischem Profil, verstärkten Stärken und verschleißfesten Materialien an. Für den Forstbereich haben wir eine spezielle Produktlinie für das Schneiden und Volumenreduzieren von Stämmen, Bäumen und Straßen- und Waldpflege entwickelt. Diese Produkte sind unerlässlich für diejenigen, die im Forstbereich arbeiten und zuverlässige und hochwertige Ausrüstung benötigen. Trevi Benne ist in über 50 Ländern weltweit präsent, dank eines Netzwerks von professionellen Händlern. Unsere Firma ist TÜV-zertifiziert für Qualität und ist aktiver Sponsor der wichtigsten nationalen und europäischen Abbruchverbände. Wir setzen uns täglich dafür ein, maßgeschneiderte Produkte anzubieten, die den spezifischen Bedürfnissen unserer Kunden entsprechen. Diese 25 Jahre Geschichte waren geprägt von Leidenschaft und Engagement für unsere Arbeit. Wir haben Herausforderungen gemeistert, Erfolge gefeiert und stets Innovation, Dynamik und Flexibilität angestrebt. Wir haben in Forschung und Entwicklung investiert und kontinuierlich unsere Technologien und Produkte weiterentwickelt. In diesen 25 Jahren haben wir in Italien, Europa und weltweit eine führende Rolle gespielt. Trevi Benne S.p.A. ist bereit, die nächsten 25 Jahre mit derselben Leidenschaft und Entschlossenheit anzugehen. Wir werden weiterhin innovieren, uns verbessern und wachsen, um unseren Kunden immer leistungstärkere und hochwertigere Produkte anzubieten. Für Informationen oder Anfragen zögern Sie nicht, uns zu kontaktieren. Wir erwarten Sie in Noventa Vicentina, in der Via Berg

?????? Trust Trevi Benne SPA's production of handling grapples made in Italy and discover the difference of a product created with passion, expertise, and attention to detail. Contact the company today for more information and to discover the full range of equipment available. ????????

## **Contatti**

**TREVI BENNE SPA**

Tel. +39 0444760773

<http://www.trevibenne.it>

Via Bergoncino 18, Noventa Vicentina, 36025

Nessun orario indicato

oncino, 18. Sie können uns auch unter +39 0444 760773 anrufen, ein Fax an +39 0 444 861182 senden oder uns eine E-Mail an [info@trevibenne.it](mailto:info@trevibenne.it) schicken. Wir werden gerne alle Ihre Fragen beantworten und Ihnen helfen, die beste Lösung für Ihre Bedürfnisse zu finden. ???????? Trevi Benne S.p.A.: 25 Jahre Leidenschaft, Engagement und Innovation. Und die Geschichte geht weiter... X???? FRANCESE: Depuis 1992, Trevi Benne a entamé un parcours de croissance et d'innovation qui a conduit l'entreprise à être une référence dans le secteur des équipements pour engins de terrassement. Ce chemin, commencé il y a 25 ans, a été marqué par l'audace, le culot et l'innovation. Nous ne nous sommes jamais contentés de ce que nous avons, nous avons toujours regardé plus loin, suivant notre instinct et aspirant à réaliser quelque chose de vraiment grand. ???????? Au cours de ces 25 années, notre entreprise est passée de la passion d'un homme à la réalité d'un groupe international. Cette transformation a été rendue possible grâce à notre vision, notre détermination et notre courage. Nous avons toujours eu un rêve : devenir leader dans notre secteur. Et nous pouvons dire avec fierté que nous l'avons réalisé. ???????? Trevi Benne produit et commercialise une large gamme de technologies et équipements pour engins de terrassement, divisés en trois principales lignes de produits : équipements de démolition, manutention et recyclage, godets de creusement et de chargement, attaches rapides et applications spéciales pour pelles et chargeuses, et une ligne dédiée au secteur forestier ????. Nos équipements de démolition, manutention et recyclage comprennent des broyeurs, des pinces, des multi kits, des cisailles pour le fer, des godets cribleurs et des godets broyeurs pour la sélection et la récupération des matériaux inertes. Ces produits sont conçus avec une grande attention aux détails et fabriqués avec des matériaux de haute qualité, garantissant des performances inégalées et une longévité remarquable. ????. Dans notre catalogue, vous trouverez également des godets de creusement et de chargement, des attaches rapides et des applications spéciales pour pelles et chargeuses. Ces produits sont conçus pour résister à des utilisations intensives, comme celles en carrière et en mine, et peuvent être utilisés pour des pelles allant jusqu'à 500 t. De plus, nous offrons des godets avec un profil sur demande, des épaisseurs renforcées et des matériaux anti-usure. ???????? Pour le secteur forestier, nous avons développé une gamme de produits spécifiques pour la coupe et la réduction volumétrique des troncs, des arbres et pour l'entretien routier et forestier. Ces produits sont essentiels pour ceux qui travaillent dans le secteur forestier et nécessitent des équipements fiables et de haute qualité. ???????? Trevi Benne est présente dans plus de 50 pays dans le monde, grâce à un réseau de concessionnaires professionnels. Notre entreprise est certifiée TÜV pour la qualité et est un sponsor actif des principales associations de démolisseurs nationaux et européens. Nous nous efforçons chaque jour de fournir des produits sur mesure qui répondent aux besoins spécifiques de nos clients. ???????? Ces 25 années d'histoire ont été marquées par la passion et l'engagement pour notre travail. Nous avons relevé des défis, atteint des succès et toujours misé sur l'innovation, le dynamisme et la flexibilité. Nous avons investi dans la recherche et le développement, en perfectionnant constamment nos technologies et nos produits. En ces 25 ans, nous sommes devenus des acteurs majeurs en Italie, en Europe et dans le monde. ???????? Trevi Benne S.p.A. est prête à affronter les 25 prochaines années avec la même passion et détermination. Nous continuerons à innover, à nous améliorer et à croître, pour offrir à nos clients des produits toujours plus performants et de haute qualité. Pour toute information ou demande, n'hésitez pas à nous contacter. ???????? Nous vous attendons à Noventa Vicentina, Via Bergoncino, 18. Vous pouvez également nous contacter au +39 0444 760773, nous envoyer un fax au +39 0444 861182 ou nous écrire à [info@trevibenne.it](mailto:info@trevibenne.it). Nous serons heureux de répondre à toutes vos questions et de vous aider à trouver la solution la mieux adaptée à vos besoins. ???????? Trevi Benne S.p.A. : 25 ans de passion, d'engagement et d'innovation. Et l'histoire continue... X???? SPAGNOLO: Desde 1992, Trevi Benne comenzó un camino de crecimiento e innovación que ha llevado a la empresa a ser una referencia en el sector de equipamiento para maquinaria de movimiento de tierras. Este viaje, que empezó hace 25 años, ha estado marcado por la audacia, el atrevimiento y la innovación. Nunca nos conformamos, siempre miramos más allá, siguiendo nuestro instinto y aspirando a lograr algo verdaderamente grande. ???????? A lo largo de estos 25 años, nuestra empresa ha pasado de ser la pasión de un hombre a la realidad de un grupo internacional. Esta transformación ha sido posible gracias a nuestra visión, determinación y coraje. Siempre tuvimos un sueño: convertirnos en líderes en nuestro sector. Y podemos decir con orgullo que lo hemos logrado. ???????? Trevi Benne produce y comercializa una amplia gama de tecnologías y equipos para maquinaria de movimiento de tierras, divididos en tres principales líneas de productos: equipos de demolición, manipulación y reciclaje, cucharones de excavación y carga, acoples rápidos y aplicaciones especiales para excavadoras y cargadoras frontales, y una línea dedicada al sector forestal ????. Nuestros equipos de demolición, manipulación y reciclaje incluyen trituradoras, pinzas, kits múltiples, cizallas para hierro, cucharones cribadores y cucharones trituradores para la selección y recuperación de agregados. Estos productos están diseñados con gran atención al detalle y fabricados con materiales de alta calidad, garantizando un rendimiento indiscutible y una larga durabilidad. ????. En nuestro catálogo también encontrarán cucharones de excavación y carga, acoples rápidos y aplicaciones especiales para excavadoras y cargadoras frontales. Estos productos están diseñados para resistir usos intensivos, como los de canteras y minas, y pueden ser utilizados en excavadoras de hasta 500 t. Además, ofrecemos cucharones con perfil a medida, espesor

es aumentados y materiales antidesgaste. ???????? Para el sector forestal, hemos desarrollado una línea de productos específicos para el corte y reducción volumétrica de troncos, árboles y el mantenimiento de caminos y bosques. Estos productos son esenciales para quienes trabajan en el sector forestal y requieren equipos confiables y de alta calidad. ???????? Trevi Benne está presente en más de 50 países en todo el mundo, gracias a una red de distribuidores profesionales. Nuestra empresa está certificada por TÜV en calidad y es patrocinador activo de las principales Asociaciones de Demoliciones Nacionales y Europeas. Trabajamos diariamente para ofrecer productos a medida que satisfagan las necesidades específicas de nuestros clientes. ???????? Estos 25 años de historia han sido marcados por la pasión y el compromiso por nuestro trabajo. Hemos enfrentado desafíos, alcanzado éxitos y siempre hemos buscado innovación, dinamismo y flexibilidad. Hemos invertido en investigación y desarrollo, perfeccionando constantemente nuestras tecnologías y productos. En estos 25 años, nos hemos convertido en protagonistas en Italia, en Europa y en el mundo. ???????? Trevi Benne S.p.A. está lista para enfrentar los próximos 25 años con la misma pasión y determinación. Continuaremos innovando, mejorando y creciendo, para ofrecer a nuestros clientes productos cada vez más eficientes y de alta calidad. Para información o consultas, no duden en contactarnos. ???????? Les esperamos en Noventa Vicentina, en Via Bergoncino, 18. O pueden llamarnos al número +39 0444 760773, enviar un fax al +39 0444 861182 o escribirnos a info@trevibenne.it. Estaremos encantados de responder a todas sus preguntas y ayudarles a encontrar la solución más adecuada para sus necesidades. ???????? Trevi Benne S.p.A.: 25 años de pasión, compromiso e innovación. Y la historia continúa... X???? I

NDIANO: दल 1992 से, ट्रेवी बेन्ने ने एक विकास और नवाचार की यात्रा शुरू की थी जिसने कंपनी को पृथ्वी मॉविंग मशीन के उपकरण के क्षेत्र में एक संदर्भ बिंदु बना दिया। यह यात्रा, जो 25 वर्ष पहले शुरू हुई थी, साहस, अद्वितीयता और नवाचार से भरी हुई थी। हमने कभी संतुष्ट नहीं होते थे, हमेशा आगे देखते रहे थे, हमारे अंतर्दृष्टि का पालन करते हुए और वास्तव में बढ़ा करने की आकांक्षा करते हुए। ???????? इन 25 वर्षों के दौरान, हमारी कंपनी एक आदमी के जज्बे से एक अंतरराष्ट्रीय समूह की वास्तविकता में बदल गई है। यह परिवर्तन हमारे दृष्टिकोण, हमारी स्थिरता और हमारी साहस की वजह से संभव हो सका है। हमेशा हमारे पास एक सपना था: हमारे क्षेत्र में एक नेता बनना। और हम गर्व से कह सकते हैं कि हमने इसे पूरा किया है। ???????? ट्रेवी बेन्ने पृथ्वी मॉविंग मशीनों के लिए विभिन्न प्रौद्योगिकियों और उपकरणों का निर्माण और विपणन करता है, जो तीन प्रमुख उत्पाद लाइन में विभाजित हैं: विध्वंसक उपकरण, हैंडलिंग और पुनः प्रयोग, खुदाई और लोडिंग बेन, तेज आक्रमण और खुदाई और लोडर के लिए विशेष अनुप्रयोग, और एक वन उद्योग के क्षेत्र के लिए समर्पित लाइन????। हमारे विध्वंसक, हैंडलिंग और पुनरावलंबन उपकरण में कोल्हू, प्लायर्स, मल्टी किट, आयसन शीर्ष, सीव बेन और कोल्हू बेन शामिल हैं जो अवशिष्ट का चयन और पुनरावलंबन के लिए हैं। ये उत्पाद विवरण में अधिकतम ध्यान के साथ डिजाइन किए गए हैं और उच्च गुणवत्ता वाले सामग्री से निर्मित हैं, जो अतुलनीय प्रदर्शन और प्रकाशपुंज जीवन की गारंटी देते हैं।???? हमारे कैटलॉग में आपको खुदाई और लोडिंग बेन, तेज आक्रमण और खुदाई और लोडर के लिए विशेष अनुप्रयोग भी मिलेंगे। ये उत्पाद गंभीर उपयोग के लिए डिजाइन किए गए हैं, जैसे कि क्वैरी और माइन में, और ये 500 टन तक के खुदाई में POLACCO: Od 1992 roku Trevi Benne rozpoczęła ścieżkę wzrostu i innowacji, która uczyniła firmę punktem odniesienia w branży sprzętu do maszyn budowlanych. Ta droga, która rozpoczęła się 25 lat temu, była charakteryzowana odwagą, bezczennością i innowacyjnością. Nigdy się nie zadowalaliśmy, zawsze patrzyliśmy dalej, kierując się naszym instynktem i dążąc do osiągnięcia czegoś naprawdę wielkiego. ???????? W ciągu tych 25 lat nasza firma przeszła od pasji jednego człowieka do rzeczywistości międzynarodowej grupy. Ta transformacja była możliwa dzięki naszej wizji, determinacji i odwadze. Zawsze mieliśmy marzenie, by stać się liderem w naszej branży. I z dumą możemy powiedzieć, że udało nam się to osiągnąć. ???????? Trevi Benne produkuje i sprzedaje szeroką gamę technologii i sprzętu do maszyn budowlanych, podzielonych na trzy główne linie produktowe: sprzęt do rozbiórki, przenoszenia i recyklingu, łyżki do kopania i ładowania, szybkie mocowania oraz specjalistyczne aplikacje dla koparek i ładowarek, oraz linia dedykowana branży leśnej????. Nasze narzędzia do rozbiórki, transportu i recyklingu obejmują kruszarki, szczęki, zestawy wielofunkcyjne, nożyce do żelaza, przesiewacze i kruszarki do selekcji i odzysku kruszywa. Te produkty są projektowane z największą dbałością o szczegóły i wykonane z materiałów wysokiej jakości, gwarantując niekwestionowane osiągnięcia i długą żywotność.???? W naszym katalogu znajdują Państwo także łyżki do kopania i ładowania, szybkie mocowania oraz specjalistyczne aplikacje dla koparek i ładowarek. Te produkty są projektowane do pracy w ciężkich warunkach, takich jak kopalnie czy kamieniołomy, i mogą być używane dla koparek o masie do 500 t. Oferujemy również łyżki o specjalnym profilu, zwiększonej grubości i materiałach antycyferalnych. ???????? Dla branży leśnej opracowaliśmy linię produktów przeznaczonych do cięcia i redukcji objętości pni, drzew oraz konserwacji dróg i lasów. Te produkty są niezbędne dla osób pracujących w branży leśnej i wymagających niezawodnego i wysokiej jakości sprzętu. ???????? Trevi Benne jest obecna w ponad 50 krajach na całym świecie, dzięki sieci profesjonalnych dealerów. Nasza firma posiada certyfikat jakości TÜV i jest aktywnym sponsorem głównych krajowych i europejskich stowarzyszeń rozbiórkowych. Codziennie dążymy do dostarczania produktów na miarę, spełniających konkretne potrzeby naszych klientów. ???????? Te 25 lat historii były naznaczone pasją i zaangażowaniem w naszą pracę. Stawialiśmy czoła wyzwaniom, osiągnęliśmy sukcesy i zawsze dążyliśmy do innowacji, dynamiki i elastyczności. Inwestowaliśmy w badania i rozwój, doskonaląc nasze technologie i produkty. W ciągu tych 25 lat staliśmy się liderami we Włoszech, w Europie i na świecie. ???????? Trevi Benne S.p.A. jest gotowa stawić czoła kolejnym 25 latom z tą samą pasją i determinacją. Będziemy nadal innowować, doskonaląc się i rosnąć, dostarczając naszym klientom coraz lepsze i wyższej jakości produkty. W razie pytań lub prośb, prosimy o kontakt. ???????? Zapraszamy do Noventa Vicentina, Via Bergoncino, 18. Można się z nami skontaktować pod numerem +39 0444 760773, wysłać faks pod +39 0444 861182 lub

b napisać na adres [info@trevibenne.it](mailto:info@trevibenne.it). Chętnie odpowiemy na wszystkie Państwa pytania i pomożemy znaleźć najlepsze rozwiązanie dla Państwa potrzeb. ??????? Trevi Benne S.p.A.: 25 lat pasji, zaangażowania i innowacji. I historia trwa dalej... X??

?? BRASILIANO: Desde 1992, a Trevi Benne iniciou uma jornada de crescimento e inovação que levou a empresa a ser uma referência no setor de equipamentos para máquinas de movimentação de terra. Esta trajetória, iniciada há 25 anos, foi marcada pela audácia, ousadia e inovação. Nunca nos contentamos, sempre olhamos adiante, seguindo nosso instinto e aspirando a realizar algo verdadeiramente grandioso. ??????? Ao longo destes 25 anos, nossa empresa evoluiu da paixão de um homem para a realidade de um Grupo internacional. Esta transformação foi possível graças à nossa visão, determinação e coragem. Sempre sonhamos em nos tornar líderes em nosso setor. E podemos dizer com orgulho que realizamos isso. ??????? A Trevi Benne produz e comercializa uma ampla gama de tecnologias e equipamentos para máquinas de movimentação de terra, divididos em três principais linhas de produto: equipamentos para demolição, movimentação e reciclagem; baldes de escavação e carga; engates rápidos e aplicações especiais para escavadeiras e pás carregadeiras, além de uma linha dedicada ao setor florestal ????. Nossos equipamentos de demolição, movimentação e reciclagem incluem trituradores, pinças, kits multiusos, tesouras para metais, peneiras e baldes trituradores para seleção e recuperação de materiais inertes. Estes produtos são projetados com extrema atenção aos detalhes e fabricados com materiais de alta qualidade, garantindo desempenho inigualável e durabilidade notável. ????. Em nosso catálogo, você também encontrará baldes de escavação e carga, engates rápidos e aplicações especiais para escavadeiras e pás carregadeiras. Estes produtos são projetados para resistir a trabalhos pesados, como os realizados em pedreiras e minas, e podem ser usados em escavadeiras de até 500 t. Além disso, oferecemos baldes com perfil sob demanda, espessuras reforçadas e materiais anti-desgaste. ??????? Para o setor florestal, desenvolvemos uma linha de produtos específicos para corte e redução volumétrica de troncos, árvores e manutenção de estradas e florestas. Estes produtos são essenciais para quem trabalha no setor florestal e precisa de equipamentos confiáveis e de alta qualidade. ??????? A Trevi Benne está presente em mais de 50 países ao redor do mundo, graças a uma rede de revendedores profissionais. Nossa empresa é certificada pelo TÜV em termos de qualidade e é um patrocinador ativo das principais Associações de Demolição Nacionais e Europeias. Estamos comprometidos em fornecer produtos personalizados, atendendo às necessidades específicas de nossos clientes. ??????? Estes 25 anos de história foram marcados pela paixão e comprometimento com nosso trabalho. Enfrentamos desafios, alcançamos sucessos e sempre priorizamos a inovação, dinamismo e flexibilidade. Investimos em pesquisa e desenvolvimento, aperfeiçoando continuamente nossas tecnologias e produtos. Em 25 anos, nos tornamos protagonistas na Itália, na Europa e no mundo. ??????? A Trevi Benne S.p.A. está pronta para enfrentar os próximos 25 anos com a mesma paixão e determinação. Continuaremos inovando, aprimorando e crescendo, para oferecer aos nossos clientes produtos cada vez mais eficientes e de alta qualidade. Para informações ou solicitações, não hesite em nos contatar. ??????? Aguardamos sua visita em Noventa Vicentina, na Via Bergoncino, 18. Ou você pode nos ligar no número +39 0444 760773, enviar um fax para +39 0444 861182 ou escrever para [info@trevibenne.it](mailto:info@trevibenne.it). Teremos prazer em responder a todas as suas dúvidas e ajudá-lo a encontrar a solução mais adequada às suas necessidades. ??????? Trevi Benne S.p.A.: 25 anos de paixão, compromisso e inovação. E a história continua... X????

---